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§ 4  

Förlängning av entreprenadkontrakt avseende 
parkskötsel, barmarksrenhållning och 
vinterväghållning på parkmark 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att, för sin del, förlänga avtalet 

med Svevia AB, organisationsnummer 556768-9848, 

avseende parkskötsel, barmarksrenhållning och 

vinterväghållning på parkmark inom stadsdelsnämnds-

området att gälla till och med 2019-09-30. 

 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att 

teckna avtal om förlängning med Svevia AB avseende 

parkskötsel, barmarksrenhållning och vinterväghållning på 

parkmark inom Östermalms stadsdelsnämndsområde. 

 

3. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att utreda ett 

återtagande av parkskötseln till egenregi, och återkomma till 

nämnden med en redovisning av förutsättningar och 

konsekvenser av detta. 
 

Ärendet 

Stadsdelsnämndens avtal med Svevia AB avseende parkskötsel, 

barmarksrenhållning och vinterväghållning på parkmark inom 

Östermalms stadsdelsnämndsområde löper ut 2017-09-30. Om 

parterna senast 2016-12-31 träffar en skriftlig överenskommelse 

kan avtalet förlängas till och med 2019-09-30.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 20 november 2016. 

Dnr 2016-642-2.2.2. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och Jaime Barrios (V) yrkade bifall till förvaltningens förslag 

till beslut. 

Tobias Sjö m.fl. (M) och Mimmi Deljerud Engholm (L) yrkade 

bifall till Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 
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Reservation 

Tobias Sjö m.fl. (M) och Mimmi Deljerud Engholm (L) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för gemensamt förslag 

enligt följande. 

 

Förslag till beslut  

  

Att stadsdelsförvaltningens förslag punkt 1 bifalles. 

 

Att stadsdelsförvaltningens förslag punkt 2 bifalles. 

 

Att stadsdelsförvaltningens förslag punkt 3 avslås. (att 

stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att utreda ett 

återtagande av parkskötseln till egenregi, och återkomma till 

nämnden med en redovisning av förutsättningar och 

konsekvenser av detta.) 

 

Att därutöver anförs följande: 

 

Genom ett antal vidtagna åtgärder för att höja kvalitén på 

parkskötseln har stadsdelsförvaltningen på ett förtjänstfullt sätt 

kommit till rätta med de brister som entreprenören hade under 

förra året.  Förstärkningen med en parkingenjör som arbetar på 

heltid med Östermalms parker borgar för att förvaltningens 

uppföljning och kontroll av parkskötseln även vid en 

förlängning med nuvarande entreprenör för parkskötseln 

kommer att vara tillräcklig. 

 

Stadsdelen växer kraftigt och står inför stora investeringsbehov 

inom stadsmiljöområdet och ett ökat slitage på befintlig 

parkmark med anledning av befolkningstillväxten. För att möta 

denna utveckling ska en koncentration till en stadsövergripande 

nämnd och därmed en ökad prioriteringsförmåga underlätta 

arbetet. Ansvaret för skötsel och underhåll samt renhållning av 

parker, naturområden, parkvägar och naturreservat bör därför 

övergå till trafiknämnden. Vi anser därför att det inte föreligger 

något behov av att uppdra till stadsdelsförvaltningen att utreda 

ett återtagande av parkskötseln. 

 
Ersättaryttrande 

Maximillian Molin (C) anmälde att om han hade tjänstgjort i 

nämnden hade han ställt sig bakom Moderaternas och 

Liberalernas reservation. 

 

 

 


